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Várgesztes Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

KÖZMEGHALLGATÁS  

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E  
 
 

Készült: 2014. február 28-án 18.00 órakor kezdődő közmeghallgatásról 

 

Helyszín: Faluház (2824 Várgesztes, Arany J. u. 55/B.) 

 

Jelen vannak: Menoni Gabriella polgármester  

  Kluber János alpolgármester 

Almási István képviselő 

Szolga Róbert képviselő 

Busz Tamás képviselő  

Szennay István jegyző 

 

A lakosság részéről 10 fő. 

 

Menoni Gabriella polgármester köszönti a jelen lévőket, megállapítja, hogy a testület 5 fővel jelen 

van, így határozatképes. Javaslatot tesz a napirendi pontok elfogadására. 

 

A napirendi pontokat a testület 5 jelenlévő tagja 5 igen szavazattal elfogadja. 

 

 

Várgesztes Község Önkormányzata Képviselő-testületének 20/2014. (II.28.) Kt. 

határozata a testületi ülés napirendjéről 

 

Várgesztes Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

a napirendi pontokat az elhangzott kiegészítésekkel együtt elfogadja. 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

1./ N a p i r e n d 

    Beszámoló a 2013. évi működésről, tájékoztató a 2014. évi költségvetés tervezetéről 

.  

 

Menoni Gabriella polgármester részletes tájékoztatót tart az Önkormányzat 2013. évi 

tevékenységéről és gazdálkodásáról, valamint a 2014. évi költségvetés fő számairól, fejlesztési 

terveiről. Részletesen elmondja a jelen jegyzőkönyv mellé csatolt előterjesztésben foglaltakat. 

Tájékoztatja a jelenlévőket a jelenleg rendelkezésre álló pályázati lehetőségekről. 

 

A jelenlevők a tájékoztató után a 2013. évi rendezvényeken készült fotókból összeállított vetítést 

tekintenek meg. 
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2./ N a p i r e n d 

 Kérdések, hozzászólások 

 

 

Pillmann József a helyi német nemzetiségi önkormányzat elnöke köszönti a jelenlevőket, s javasolja 

a helyi német nemzetiségnek, hogy aktívan jelentkezzenek a nemzetiségi regisztrációra; ha ehhez 

bármilyen segítség kell, akkor szívesen segítenek. Ismerteti a regisztráció menetét, illetve kérdésre 

válaszolva tájékoztatást ad a nemzetiségi választásról.   

 

Pillmann József helyi lakos kérdezi, mi a helyzet a sportpályával, miért nem használják. 

 

Szolga Róbert képviselő válaszában elmondja, hogy jelenleg kímélik a pályát, ha az időjárás engedi, 

akkor használatba veszik, addig a szükséges munkákat elvégzik. 

 

Vörös Sándorné helyi lakos jelzi, hogy neki nem tetszett az adventi díszkivilágítás. Kérdezi még, 

hogy kire tartozik a temető rendbetétele.   

 

Menoni Gabriella polgármester válaszában elmondja, hogy technikai problémák voltak a 

közvilágítással, amit végül sikerült elhárítani. A temetővel kapcsolatban elmondja, hogy a felújítás 

befejezése után újra kell gondolni a temető működtetését a tulajdonos egyházzal, a temető 

gondnokával illetve az önkormányzattal közösen. Az idei évben azt meg kell oldani.  

 

Hernádi Ferencné helyi lakos kérdezi, mikor fejeződnek be a temetői munkák.  

 

Menoni Gabriella polgármester válaszában ismerteti a hátralévő munkafázisokat, sajnos amíg az 

időjárás nem javul, addig nem lehet kültéri munkákat végezni!  

 

Vörös Sándorné helyi lakos kérdezi, hogy az elhangzott pályázati támogatásból melyik útszakasz 

lesz felújítva, illetve mi lesz a Vár utca sorsa, mi lesz a Gesztesi Várral? 

 

Menoni Gabriella polgármester válaszában elmondja, hogy a Vár utca jelenleg nem út, a tényleges 

út helyén zöldterület van.  

 

Szolga Róbert képviselő tájékoztatja a lakókat, hogy a Vár utca az Erdészet tulajdonában van, 

korábban próbálták átvenni, de nem jártak sikerrel.  

 

Busz Tamás képviselő elmondja, hogy véleménye szerint Várgesztes valamennyi utcájára ráfér a 

felújítás, de úgy gondolja, először a nem portalanított utakat kell rendbe tenni. Az Erdészettel 

kellene elsődlegesen megegyezni.  

 

Vörös Sándorné helyi lakos kérdezi, hogy igaz-e, hogy az Erdészet 1 Ft-ért át akarta adni az utcát 

korábban? 

 

Menoni Gabriella polgármester és Busz Tamás képviselő válaszában elmondja, hogy az ő idejükben 

ilyen felajánlás nem érkezett.  

 

Kluber János alpolgármester a Várral kapcsolatban elmondja, hogy azt az ígéretet kapták, hogy a 

Várat az Erdészet veszi át és működteti tovább. Ebben az esetben valószínűleg esély nyílna arra, 

hogy a Vár utcával kapcsolatban előbbre lépjenek.  
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Pillmann József helyi lakos véleménye szerint a Vár utcában mindenkinek rendben kellene tartania 

a járdáját, mert jelenleg ezt nem mindenkinél tapasztalja. 

 

Marx Istvánné helyi lakos kérdezi, hogy ha a közterületen lévő fenyőfák rádőlnek a házukra, akkor 

ki téríti meg a kárt? 

 

Almási István képviselő válaszában elmondja, hogy tavaly elkezdték a fák kivágását, hogy a 

veszélyhelyzeteknek elejét vegyék.   

 

Mivel több kérdés nem merült fel, Menoni Gabriella polgármester a közmeghallgatást 19.20 

perckor bezárta. 

 

 

 

 

Kmf. 

 

 

 

 Szennay István Menoni Gabriella 

 jegyző polgármester 


